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Jaarstukken 2014 en BERAP 

Voorzitter,  

We willen Jana, Frank en Erik-Jan graag bedanken voor hun inzet in de Audit en Rekeningcommissie. 

We hebben constateren dat de ARC goed werk heeft geleverd en scharen ons volledig achter hun 

aanbevelingen. We zijn het er vooral mee eens dat verschil tussen prognose en resultaat echt eerder 

gemeld moet worden en we zijn voorstander van beter sturen op de relatie met verbonden partijen, 

ook bovenregionaal. Waarom hebben we in Houten geen RTG, waarin we de plannen van de BRU of 

de U10 open bespreken? We proeven de bereidheid bij het college om veranderingen door te voeren.   

Het lijkt GL verstandig dat het overschot dat we nu hebben in de reserve voor de opvang van de   

economische crisis wordt gestort. Op deze manier is het niet nodig haastige extra bezuinigen voor  

2014 en mogelijk ook 2015 uit te voeren, zodat we goede  kunnen nadenken hoe verder te gaan. 

 

We willen graag onze waardering uitspreken voor de informatie die we in de gespreksronde over de 

jaarstukken van de ambtenaren hebben gekregen. Er was één punt waar we al jaren ontevreden over 

zijn en dat is dat de gemeente niet goed in staat is om gespecificeerd aan te geven hoeveel gas, water 

en electra de gemeente zelf gebruikt. Dit moet anders. We zijn blij met de toezegging van wethouder 

van Liere om dit nu echt te gaan veranderen. Graag zien we in de volgende jaarrekening – na jaren 

aandringen -  specifieke kengetallen rond energiegebruik verschijnen.   

  

Het positieve resultaat komt mede doordat er al veel bezuinigd is. Ons belangrijkste zorgpunt is dat de  

kosten van het minimabeleid meevallen. Dit klopt niet in dit tijdsgewricht. Hoe komt het dat er juist  

nu minder uitgaven voor financiële ondersteuning aan sociale minima worden gedaan?Wij vagen ons  

af: in hoeverre bestaat er inzicht of er bij het sociaal loket of bij andere informatiepunten wel de juiste 

informatie wordt verstrekt? Wordt het doen van aanvragen wel aangemoedigd? Hoe bevorderen we  

dan dat mensen die er recht op hebben ook inderdaad een aanvraag voor tegemoetkoming in kosten  

indienen?  

 

Voorzitter, er zijn meer gemeenten die het belangrijk vinden dat burgers grip hebben op hun  

geldzaken. Als we slim financieel beheer van burgers zelf kunnen aanmoedigen, dan helpen we daar  

ook de maatschappij mee. Preventie is vele male goedkoper voor de burger en de maatschappij dan  

armoedeval en schuldsanering. De gemeente Den Haag heeft een geldkrant uitgebracht in  

samenwerking met het NIBUD.  

 

Onze motie roept het college op om bewustwording van geldzaken te bevorderen en bekendheid met  

de mogelijkheden die de overheid biedt bij de burgers te stimuleren. Wij bevelen deze motie van harte  

bij u aan en willen de verantwoordelijk wethouder graag een exemplaar van de Geldkrant ter  

inspiratie overhandigen.  


